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Närvaro: Amelia Andersson Studierådsordförande
Rasha El-Manzalawy Studierådssekreterare
Måns Ansgariusson Vice studierådsordförande
Alexander Theofanous Kurskommisarie
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet
Per Ahlbom Funktionär inom Studierådet
Elise Eborn Funktionär inom Studierådet
Emma Asklund Världsmästare
Nora Wernerson Världsmästare
Alexander Hansson Kurskommisarie

§1 OFMÖ Studierådsordförande Amelia Andersson förklarade mötet öpp-
nat kl 12:06.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Inga protokoll fanns att godkänna.

§6 Information från
Externa
Representanter

Måns Ansgariusson berättade att det har varit PLC möte i vec-
kan, inga stora förändringar har skett. Man vill anordna en till
specialisering som är mer mjukvaruinriktad till C som är lik soft-
ware engineering. De vill även ta bort en specialisering. Det är
bara två personer som har tagit specialiseringen system, signaler
och regleringsom har tagit examen.

Det har även varit PLD möte. Grundkursen i programmerings-
teknik ska tas bort och man ska få en ny kurs. Björn Regnell har
gjort många ändringar så det behövs en ny kurs. Han ska lägga
in mängder, trådar och fler saker i kursen. Den nya PVG kursen
får metodiken i sig. Multicoreprogrammeringen ökar från 6 hp
till 7.5 hp. PD vill ta bort specialiseringen Digitala processorer.
Det har även inkommit klagomål kring programvaruspecialise-
ringen då det är lite obalanserat mellan läsperioderna.

Alexander Theofanous berättade om att kåren har startat en ar-
betsgrupp som ska utreda möjligheten att flytta tentorna till in-
nan jul istället för efter jul. Arbetsgruppen behöver en student-
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representant.

§7 Meddelanden

§8 Valärenden och
nomineringar

Inga valärenden eller nomineringar.

§9 Avslutade kurser

§10 Pågående kurser Alexander Theofanous berättade att studierådet kan lägga in frå-
gor i CEQ-enkäterna.

Per Ahlbom tycker att man ska utvärdera hur man tycker att la-
borationerna i språkteknologi har en laborationsrapport nu, la-
borationerna är för konstigt utförda. Tycker man att laborations-
rapporten tillför någonting? Man borde ha examination på själva
laborationstillfället genom att exempelvis ställa frågor.

§11 Övrigt Elise går på LiBe möte istället för Rasha den 4/11.

Kårens fullmäktige antog ett nytt studiesocialt och studiepoli-
tiskt program (SOUP).

§12 OFMA Mötesordförande Amelia Andersson förklarade mötet avslutat
kl 12:39.

Vid protokollet

Rasha El-Manzalawy
Studierådssekreterare

Justeras

Amelia Andersson
Studierådsordförande
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